

Kingdom Life Church Meeting

These are exciting times and much is happening in KLF! We are therefore meeting on

Saturday, 25 February from 3 - 6 pm at CZF (Salzschlirferstr.15)

The purpose of the meeting will be:

- to inform you about KLF: who we are, why we are here, what we are doing (including financial info), what we are changing, what we are planning and what we see in the future.
- to provide an open forum for questions about KLF
- to help you be part of KLF

If you consider KLF to be your church or if you are just interested in KLF and want to know more about us, then I encourage you to come to the meeting. If you cannot make it to the meeting and consider KLF to be your church, then please let us know.

Contact: office@kingdomlife-frankfurt.com

Kingdom Life Gemeindetreffen

Wir befinden uns in spannenden Zeiten und es geschieht viel in KLF! Darum treffen wir uns

im CZF (Salzschlirferstr.15) am:

Samstag, den 25. Februar von 15 bis 18 Uhr

Das Ziel unseres Treffens ist:

- Dich über KLF zu informieren: wer wir sind, warum wir hier sind, was wir machen (inclusive finanzieller Informationen), was wir ändern werden, was wir planen und was wir in der Zukunft sehen wollen
- ein öffentliches Forum zu bieten für Fragen über KLF
- Dir zu helfen, Teil von KLF zu sein

Wenn KLF Deine Gemeinde ist, oder Du einfach interessiert bist an KLF und mehr über uns erfahren möchtest, dann möchten wir dich ermutigen, zu diesem Gemeindetreffen zu kommen. Wenn KLF Deine Gemeinde ist und Du nicht in der Lage bist, zu kommen, dann lass es uns bitte wissen.

Kontakt: office@kingdomlife-frankfurt.com